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Geachte heer Flierman, 

Op 11 november 2024 ontving ik van de Politieonderwijsraad het rapport  

"Aansluiting mbo - politieonderwijs. Stand van zaken". Dit rapport is het resultaat 

van een verkenning naar de aansluiting van het mbo-onderwijs naar het 

basispolitieonderwijs. Naar aanleiding daarvan bericht ik u als volgt.  

In het rapport stelt u onder meer dat er geen goede aansluiting bestaat tussen het 

mbo en de basispolitieopleiding PO21 voor net afgestudeerde mbo-studenten. 

Mbo-studenten vallen vanwege beperkte levenservaring, emotionele stabiliteit en 

stressbestendigheid relatief vaak af tijdens het selectieproces voor PO21. U geeft 

aan dat daarom voor mbo-studenten ook gekeken kan worden naar andere 

mogelijkheden om bij de politie in dienst te komen, bijvoorbeeld via 

ondersteunende functies (ATH-functies).  

Tevens benadrukt u dat het van belang is dat mbo-studenten stage kunnen lopen 

bij de politie. Centrale regie met een eenduidige benadering van stageverzoeken 

kan bijdragen aan een minder vrijblijvende benadering door de politieorganisatie 

van het stagevraagstuk. De beroepspraktijkvorming is een essentieel onderdeel 

van mbo-opleidingen. Stages zijn een belangrijke middel om jonge mensen kennis 

te laten maken met, en te enthousiasmeren voor, de veiligheidssector en de 

politie. 

In de begeleidende brief spreekt u de wens uit dat de door u geschetste 

problematiek verder besproken wordt tussen de hierbij betrokken partijen in de 

daartoe geëigende gremia. U hoopt dat de inhoud van het rapport daar de 

discussie zal voeden. Naar aanleiding van de door geuite wens, zeg ik toe mij in te 

zetten om de door u geschetste problematiek te agenderen (en daarmee ook het 

rapport) op momenten dat dit passend is. Ik onderschrijf het belang van een 

goede doorstroom vanuit het mbo naar de politieorganisatie van harte. 
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Verder zie ik zeker ook het belang van een goede organisatie van stageplekken 
door de Politie waardoor mbo-studenten in staat worden gesteld zich voor te 

bereiden op een toekomstige functie binnen de politieorganisatie of anderszins 
binnen het veiligheidsdomein.  

 

 

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,  

 

Hoogachtend, 

De Minister van Justitie en Veiligheid,  

Namens deze, 

 

 

 

 

drs. Monique Vogelzang 

Directeur-Generaal Politie en Veiligheidsregio’s 


